
Title (en)
Wing of a door or a window equipped with a fitting for sliding bars.

Title (de)
Mit einem Stulpschienenbeschlag ausgerüsteter Tür- oder Fensterflügel.

Title (fr)
Battant de porte ou de fenêtre équipé d'une armature pour barres coulissantes.

Publication
EP 0056484 A2 19820728 (DE)

Application
EP 81110716 A 19811223

Priority
DE 3101393 A 19810117

Abstract (en)
1. A door or window blade with a front bar unit (3) having a front bar (8) covering a recess (2) in said blade for a bolting rod (19), the latter being
longitudinally slidably attached to said front bar (8) and provided with bolting means, characterized in that said front bar (8) is fixed to U-shaped
holders (9) whose upright webs (12) have resilient tongues (13) engaging relief-cut ridges (6) in said recess (2), and that the free longitudinal edges
(14) of said webs (12) have anchoring projections (16) for engagement with the bottom (15) of said recess (2).

Abstract (de)
Der mit einem Stulpschienenbeschlag ausgerüstete Flügelrahmen einer Tür oder eines Fensters weist eine mit einer Stulpschiene 8 abgedeckte
Aufnahmenut für eine Riegelstange 19 auf, die in ihrer Längsachse verschiebbar zwischen der Stulpschiene und mehreren U-förmigen Haltern 9 aus
einem hochfesten Material gelagert ist. Die Seitenschenkel 12 der Halter 9 sind mit Zungen 13 versehen, die Stege 6 der Aufnahmenut hintergreifen.
Ferner weisen die freien Längsränder der Seitenschenkel Verankerungsvorsprünge 16 auf, die in den Boden 15 der Aufnahmenut eingreifen.
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